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Protokół Nr XLII/22 
Z sesji Rady Miejskiej w Ciechanowcu 
odbytej w dniu 28 czerwca 2022 roku 

w sali widowiskowej Miejskiej Biblioteki Publicznej w Ciechanowcu 
 
Obrady sesji rozpoczęły się o godz. 1200 i trwały do godz. 1243. 

Przewodniczący obrad: Marek Karolewski  

Protokolant: Wioleta Niemyjska 

Radni obecni na sesji: 

1. Jan Krzysztof Binaś 
2. Aneta Joanna Czarnecka 
3. Przemysław Dybowski 
4. Marek Karolewski 
5. Stanisław Szczepan Kietliński 
6. Agata Koc 
7. Krzysztof Koc 
8. Zygmunt Józef Kosk 
9. Tadeusz Łopaciuk 
10. Antoni Malinowski 
11. Dorota Niemyjska 
12. Maria Jadwiga Radziszewska 
13. Włodzimierz Słonecki 
14. Katarzyna Sylwia Wilkowska 
15. Violetta Maria Zdunek 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  
 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

 Eugeniusz Święcki – Burmistrz Ciechanowca, 

 Przemysław Ślepowroński – radca prawny, 

 Jadwiga Koc – Skarbnik Gminy. 

 sołtysi i przewodniczący zarządów osiedlowych – lista obecności stanowi 
załącznik nr 2 do protokołu, 

 kierownicy, dyrektorzy gminnych jednostek organizacyjnych oraz zaproszeni 
goście – lista obecności stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 

Ad pkt 1 

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski powitał Radnych Rady Miejskiej, 
Burmistrza Ciechanowca Eugeniusza Święckiego, Radnego Powiatu 
Wysokomazowieckiego, Skarbnik Gminy Jadwigę Koc, radcę prawnego Przemysława 
Ślepowrońskiego, dyrektorów i kierowników gminnych jednostek organizacyjnych, 
sołtysów i przewodniczących zarządów osiedlowych oraz mieszkańców miasta i gminy 
Ciechanowiec. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że na 15 Radnych Rady 
Miejskiej na sesji obecnych jest 15 i obrady sesji są prawomocne.  
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Ad pkt 2 
Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
4. Sprawozdanie z pracy Burmistrza między sesjami. 
5. Interpelacje i zapytania radnych. 
6. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał w sprawach: 

1) zmian w budżecie gminy na 2022 rok, 
2) upoważnienia Burmistrza Ciechanowca do zaciągnięcia w 2023 roku zobowiązań 

w zakresie realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Przebudowa  
i rozbudowa Stacji uzdatniania wody we wsi Radziszewo-Sieńczuch wraz  
z montażem niezbędnych urządzeń”, 

3) upoważnienia Burmistrza Ciechanowca do zaciągnięcia w 2023 roku zobowiązań 
w zakresie realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Remont budynku Szkoły 
Podstawowej w Łempicach oraz remont budynku Szkoły Podstawowej im. M. 
Kopernika w Ciechanowcu”, 

4) utworzenia na terenie Gminy Ciechanowiec dwóch mieszkań chronionych 
wspieranych, 

5) utworzenia na terenie Gminy Ciechanowiec placówki wsparcia dziennego pod 
nazwą Świetlica Środowiskowa, 

6) wyrażenia zgody na bezprzetargowe przedłużenie umowy dzierżawy części 
działki, położonej w Ciechanowcu przy ulicy Kazimierza Uszyńskiego, 
stanowiącej własność Gminy Ciechanowiec, 

7) przyjęcia regulaminu targowiska „Mój rynek” w Ciechanowcu, 
8) stawek opłaty targowej, poboru i terminów płatności, 
9) zmieniająca uchwałę Nr 227/XXX/21 Rady Miejskiej w Ciechanowcu z dnia 18 

czerwca 2021 r. w sprawie ustalenia opłaty za pobyt dziecka w Akademii 
Odkrywców – Żłobku Miejskim w Ciechanowcu. 

7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
8. Sprawy różne i wnioski. 
9. Zamknięcie obrad. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że Radni otrzymali 

proponowany porządek obrad i zapytał, czy są inne propozycje. 

Innych propozycji nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poddał pod głosowanie 

proponowany porządek obrad.  

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Przyjęcie porządku obrad. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek 
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Karolewski, Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef 

Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga 

Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria 

Zdunek 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że proponowany 
porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.  
 
Ad pkt 3 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zgłosił wniosek o przyjęcie 
protokołu z XLI sesji bez odczytania. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są inne propozycje. 
Innych propozycji nie zgłoszono. 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji bez odczytania. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek 
Karolewski, Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef 
Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga 
Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria 
Zdunek 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że protokół z XLI sesji 
został przyjęty jednogłośnie. 
 
Ad pkt 4 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: sprawozdanie  
z pracy Burmistrza między sesjami i poprosił Burmistrza Ciechanowca Eugeniusza 
Święckiego o przedstawienie sprawozdania. 
 
Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki w swoim sprawozdaniu z prac między 

sesjami poinformował, że: 

 

1) 1 czerwca podpisany został akt notarialny powołujący do życia pierwszą na 

Podlasiu Społeczną Inicjatywę Mieszkaniową. Wspólnikami - założycielami 

Spółki SIM KZN Podlaskie zostało 17 gmin: Miasto Bielsk Podlaski, Boćki, 

Brańsk, Ciechanowiec, Dąbrowa Białostocka, Drohiczyn, Goniądz, Łapy, 

Michałowo, Mońki, Miasto Sejny, Sokoły, Suchowola, Gmina Suwałki, 

Szczuczyn, Szepietowo, Zambrów oraz Krajowy Zasób Nieruchomości. 

Siedzibą SIM-u zostały Łapy. Szacunkowe plany inwestycyjne spółki wynoszą 

co najmniej 800 mieszkań. W Gminie Ciechanowiec powstanie 38 mieszkań; 
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2) 3 czerwca złożono do Urzędu Marszałkowskiego Województwa Podlaskiego 

wniosek o dofinansowanie operacji typu „Budowa lub modernizacja dróg 

lokalnych” objętego Programem Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2014-

2020 w zakresie przebudowy odcinka bocznego drogi gminnej ul. Czyżewska  

w Ciechanowcu (ok. 107 m) oraz przebudowy odcinka drogi gminnej w 

miejscowości Nowodwory tzw. „Ciasne” (ok. 990 m). Wysokość dofinansowania 

wynosi 63,63 % kosztów kwalifikowalnych, co stanowi 1.876.706,00 zł. Wartość 

całkowita projektu wynosi 3 741 728,13 zł; 

3) 5 czerwca odbyły się Zawody Spławikowe o Puchar Burmistrza Ciechanowca; 

4) 8 czerwca z Marszałkiem Województwa Podlaskiego podpisano umowę na 

realizację projektu w ramach „Programu Odnowy Wsi - Kreatywna Wieś”.  

Gmina Ciechanowiec otrzymała dofinansowanie w wysokości 9 532,00 zł na 

realizację zadania pod nazwą „Biesiaduj razem z nami” i doposażenie świetlicy 

wiejskiej w Skórcu” realizowanego przez Koło Gospodyń Wiejskich "Skórzeckie 

Perełki". Dzięki dofinansowaniu Koło Gospodyń Wiejskich w Skórcu otrzyma 

piec konwekcyjno-parowy wraz z niezbędnym wyposażeniem, profesjonalną 

maszynkę do mielenia oraz solarną lampę ogrodową; 

5) 10 czerwca odbyły się uroczyste obchody Powiatowego Dnia Strażaka  

w Wysokiem Mazowieckiem. Uroczystość była okazją do wręczenia awansów, 

odznaczeń i świadczeń ratowniczych; 

6) 10 czerwca ogłoszono postępowanie przetargowe na „Remont budynku Szkoły 

Podstawowej w Łempicach oraz remont budynku Szkoły Podstawowej im. 

Mikołaja Kopernika w Ciechanowcu”. Termin składania ofert upłynął wczoraj  

o godz. 10:00. Przed otwarciem kopert wpłynęła prośba o przedłużenie terminu 

składania ofert. W związku z tym termin składania ofert wydłużono do 4 lipca 

2022 r.; 

7) 11 czerwca odbyła się akcji „Motoserce” zorganizowana po raz drugi  

z inicjatywy ciechanowieckich motocyklistów. W trakcie akcji zorganizowano 

dwa punkty krwiodawstwa orz dodatkowo liczne koncerty, stoiska KGW, 

atrakcje dla dzieci. Krew  oddały 54 osoby - łącznie zebrano 24,30 litra krwi; 

8) 14 czerwca Przedstawiciele Urzędu Marszałkowskiego Województwa 

Podlaskiego (wicemarszałek Sebastian Łukaszewicz i członek zarządu Marek 

Malinowski) podpisali z wiceministrem infrastruktury Rafałem Weberem umowę 

na sfinansowanie budowy obwodnicy Ciechanowca. Obwodnica ma mieć około 

9 km długości. Będzie realizowana w ramach drogi wojewódzkiej Czyżew-

Ciechanowiec-Siemiatycze. Inwestycja ma kosztować 124 000 000,00 zł. 

W spotkaniu uczestniczyli: poseł Aleksandra Szczudło, senator Jacek Bogucki, 

wiceprzewodniczący sejmiku województwa podlaskiego Łukasz Siekierko, 

radny wojewódzki Jerzy Leszczyński, dyrektor Podlaskiego Zarządu Dróg 

Wojewódzkich Mariusz Nahajewski, starosta wysokomazowiecki Bogdan 

Zieliński, wójt gminy Klukowo Piotr Uszyński, lokalni samorządowcy oraz 

mieszkańcy. Inwestycja jest bardzo oczekiwana, ponieważ będzie miała 

niebagatelny wpływ na funkcjonowanie całego miasta; 

9) 15 czerwca ogłoszono przetarg na przedsięwzięcie pod nazwą „Zakup 

wyposażenia Klubów Seniora w Malcu i Czajach Wólce oraz świetlicy 

środowiskowej w ramach projektu "Rozwój usług społecznych w Gminie 

Ciechanowiec". Termin składania ofert upłynął w dniu 23 czerwca.  

Wpłynęło 7 ofert. Trwa ich weryfikacja; 
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10) 16 czerwca odbył się Rodzinny Piknik „Łączy nas tradycja”. W programie liczne 

animacje, dmuchańce,  zabawy dla dzieci, stoiska kół gospodyń wiejskich, 

konkursy oraz konkurs kulinarny w którym udział wzięły trzy Koła Gospodyń 

Wiejskich: „Przybyszanki”, „Skórzeckie Perełki”, „Bujeneczki”. Komisja 

konkursowa zgodnie stwierdziła, że każde koło zasługuje na pierwsze miejsce. 

Każde z kół otrzymało nagrody rzeczowe. Realizacja pikniku była możliwa, dzięki 

wsparciu Stowarzyszenia „Rodzina”. Burmistrz podziękował Stowarzyszeniu 

„Rodzina” pod kierownictwem Pani Cecylii Szmurło, Kołom Gospodyń Wiejskich 

oraz Dyrektor COKiS Pani Sylwii Kuczuk-Szymańskiej;  

11) 17 czerwca odbył się konkurs na stanowisko dyrektorów Szkoły Podstawowej  

w Łempicach i Przedszkola w Ciechanowcu. Wpłynęły 2 oferty – po jednej na 

każdy z konkursów. W Przedszkolu Dyrektorem pozostaje Pani Marta Mazur,  

a w Szkole Podstawowej w Łempicach Pani Agnieszka Mańko-Moczulska; 

12) 17 czerwca ogłoszono zapytanie ofertowe na przeprowadzenie diagnozy 

cyberbezpieczeństwa w ramach Programu Operacyjnego Polska Cyfrowa na lata 

2014-2020 – Rozwój cyfrowy JST oraz wzmocnienie cyfrowej odporności na 

zagrożenia dotycząca realizacji projektu grantowego „Cyfrowa Gmina". Wpłynęło 

19 ofert i trwa ich weryfikacja; 

13) 20 czerwca w wyniku ogłoszonego w dniu 25 maja br. postępowania o udzielenia 

zamówienia publicznego pn. „Przebudowa istniejącej stacji wodociągowej wraz  

z budową zbiornika magazynowego wody uzdatnionej, ujęć wód podziemnych 

oraz niezbędną infrastrukturą techniczną w Radziszewie Sieńczuch gm. 

Ciechanowiec” wpłynęły trzy oferty, z których najkorzystniejsza została złożona 

przez Przedsiębiorstwo Wielobranżowe „ZIEJA” Ryszard Zieja z Łomży za cenę 

brutto 3.997.500,00 zł. Trwa procedura weryfikacji oferty, celem podpisania 

umowy na realizację zadania; 

14) 20 czerwca w wyniku zapytania ofertowego na pełnienie nadzoru inwestorskiego 

nad realizacją zadania pn.: „Przebudowa istniejącej stacji wodociągowej wraz  

z budową zbiornika magazynowego wody uzdatnionej, ujęć wód podziemnych 

oraz niezbędną infrastrukturą techniczną w Radziszewie Sieńczuch gm. 

Ciechanowiec” wpłynęły 3 oferty, z których najkorzystniejsza została złożona 

przez Przedsiębiorstwo Handlowo-Usługowe Hydrobud Stanisław Kuźmiński  

z Klukowa za cenę brutto 24 600,00 zł; 

15) 20 czerwca ogłoszono zapytanie ofertowe na zakup nowego lekkiego 

samochodu ratowniczo-gaśniczego dla OSP Bujenka. Termin składania ofert to 

29.06.2022 r. Ministerstwo Spraw Wewnętrznych i Administracji dofinansowało 

zakup samochodu kwotą 200 000,00 zł, pozostałą kwotę dołoży Gmina jako 

wkład własny; 

16) 20 czerwca w Sali Konferencyjnej Starostwa Powiatowego w Wysokiem 

Mazowieckiem odbyło się spotkanie podsumowujące drugi nabór wniosków  

w ramach Funduszu Inwestycji Strategicznych Polski Ład. Z drugiej edycji 

Programu do gminy Ciechanowiec trafią środki w wysokości 9 700 000,00 zł. 

Środki zostaną przeznaczone na modernizację szkół w Ciechanowcu  

i Łempicach (4 900 000,00 zł) oraz na przebudowę stacji uzdatniania wody wraz 

z budową zbiornika magazynowego wody uzdatnionej, ujęć wód podziemnych  

i infrastrukturą techniczną w Radziszewie-Sieńczuch (4 800 000,00 mln zł); 

http://bip.um.ciechanowiec.wrotapodlasia.pl/cms/page/ogloszenie-o-zamowieniu-przebudowa-istniejacej-stacji-wodociagowej-wraz-z-budowa-zbiornika-magazynowego-wody-uzdatnionej-ujec-wod-podziemnych-oraz-niezbedna-infrastruktura-techniczna-w-radziszewie-sienczuch-gm-ciechanowiec-p.1150806.html
http://bip.um.ciechanowiec.wrotapodlasia.pl/cms/page/ogloszenie-o-zamowieniu-przebudowa-istniejacej-stacji-wodociagowej-wraz-z-budowa-zbiornika-magazynowego-wody-uzdatnionej-ujec-wod-podziemnych-oraz-niezbedna-infrastruktura-techniczna-w-radziszewie-sienczuch-gm-ciechanowiec-p.1150806.html
http://bip.um.ciechanowiec.wrotapodlasia.pl/cms/page/ogloszenie-o-zamowieniu-przebudowa-istniejacej-stacji-wodociagowej-wraz-z-budowa-zbiornika-magazynowego-wody-uzdatnionej-ujec-wod-podziemnych-oraz-niezbedna-infrastruktura-techniczna-w-radziszewie-sienczuch-gm-ciechanowiec-p.1150806.html
http://bip.um.ciechanowiec.wrotapodlasia.pl/cms/page/ogloszenie-o-zamowieniu-przebudowa-istniejacej-stacji-wodociagowej-wraz-z-budowa-zbiornika-magazynowego-wody-uzdatnionej-ujec-wod-podziemnych-oraz-niezbedna-infrastruktura-techniczna-w-radziszewie-sienczuch-gm-ciechanowiec-p.1150806.html
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17) 21 czerwca ogłoszono 2 zapytania ofertowe na zakup wyposażenia do świetlicy 

wiejskiej w Skórcu w ramach zadania pn.: „Biesiaduj razem z nami! Doposażenie 

świetlicy wiejskiej w Skórcu". Termin składania ofert upływa 6 lipca; 

18) 26 czerwca odbył się zjazd absolwentów ZSOiZ; 

19) 26 czerwca odbyła się Noc Świętojańska. Impreza przyciągnęła zarówno wielu 

turystów, jak i mieszkańców gminy. Burmistrz podziękował Dyrektor COKiS Pani 

Sylwii Kuczuk-Szymańskiej za organizację tej uroczystości; 

20) 27 czerwca złożono wniosek o udzielenie wsparcia finansowego z Funduszu 

Dopłat w ramach realizacji przez Bank Gospodarstwa Krajowego rządowego 

programu budownictwa komunalnego na sfinansowanie inwestycji budowy 

budynku komunalnego. Wartość przedsięwzięcia to kwota 12 548 262,00 zł; 

21) 27 czerwca za pośrednictwem Wojewody Podlaskiego złożono pismo do Prezesa 

Rady Ministrów o przesunięcie i zaoszczędzenie środków po przetargu na 

budowę stacji uzdatniania wody we wsi Radziszewo-Sieńczuch; 

22) Trwa nabór uczestników do projektu „Rozwój usług społecznych w Gminie 

Ciechanowiec”. Celem projektu jest zwiększenie dostępu do wysokiej jakości 

usług społecznych dla 70 osób zagrożonych ubóstwem lub wykluczeniem 

społecznym zamieszkujących gminę Ciechanowiec w okresie od 1 marca 2022 r. 

do 31 sierpnia 2023 r. W projekcie zaplanowano następujące działania:  

utworzenie wypożyczalni sprzętu wspomagająco-pielęgnacyjnego,  Klubu 

Seniora w Czajach-Wólce, Klubu Seniora w Malcu, Świetlicy Środowiskowej oraz 

dwóch mieszkań chronionych. Regulamin i deklaracje udziału w projekcie są 

dostępne w Ośrodku Pomocy Społecznej w Ciechanowcu; 

23) Trwają prace nad przygotowaniem wniosku do Programu Rozwoju Obszarów 

Wiejskich na kwotę 5 000 000,00 zł. Dofinansowanie na tą inwestycję wynosi 100 

% (przebudowa przepompowni we wsi Radziszewo-Sieńczuch i Malec oraz 

wymianę najbardziej awaryjnej sieci wodociągowej na terenie miejskim oraz 

wymianę hydrantów na terenie wiejskim; 

24) Niedługo pojawi się ogłoszenie o sprzedaży trzech działek gminnych: a) działka  

o powierzchni 68 m2  w centrum miasta za kwotę 7 378,00 zł; b) działka  

o powierzchni 26 m2  za kwotę 2 829,00 zł; c) działka o powierzchni 3 ha za 

kwotę 2 000 000,00 zł + VAT (przetarg zostanie ogłoszony we wrześniu). 

Działkami zainteresowani są przedsiębiorcy, którzy chcą rozwinąć swoją 

działalność. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do 

sprawozdania. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Ad pkt 5 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: interpelacje  
i zapytania radnych. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że w okresie między 
sesjami  interpelacje i zapytania nie wpłynęły.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy w chwili obecnej Radni 
zgłaszają interpelacje lub zapytania.  
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Głos zabrał Radny Włodzimierz Słonecki, który złożył interpelację dotyczącą jednej  
z uchwał przyjętych na poprzedniej sesji. Radny odczytał treść złożonej interpelacji. 
 
Interpelacja Radnego Włodzimierza Słoneckiego stanowi załącznik nr do protokołu.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy Radni zgłaszają 
jeszcze zapytania lub interpelacje. 
Nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że odpowiedź na 
interpelację zostanie udzielona w pkt 7 porządku obrad oraz pisemnie.  
 
Ad pkt 6 ppkt 1 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie 
projektu i podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022 rok. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Skarbnik Gminy Jadwigę 
Koc o omówienie projektu uchwały. 
 
Skarbnik Gminy Jadwiga Koc poinformowała, że budżet został zwiększony o ponad 
1 619 000,00 zł i są to głównie środki z funduszu pomocy przeznaczone na 
zakwaterowanie i wyżywienie osób z Ukrainy. O ponad 202 000,00 zł zostały 
zwiększone środki na wypłatę podwyżek dla nauczycieli od dnia 1 maja 2022 r.  
Wprowadza się również środki w wysokości 165 000,00 zł na koszt wyjazdu i pobytu 
uczniów Szkoły Podstawowej w Ciechanowcu do Włoch. Zabezpiecza się środki w 
ramach przeniesień między paragrafami w wysokości 10 000,00 zł na dofinansowanie 
zakupu nieoznakowanego samochodu dla Komendy Powiatowej Policji w Wysokiem 
Mazowieckiem. Przenoszone są również środki  funduszu sołeckiego – 2 200,00 zł 
środków z funduszu sołeckiego wsi Antonin, 9 190,00 zł środki z funduszu sołeckiego 
wsi Radziszewo-Króle, 16 377,00 zł środki z funduszu sołeckiego wsi Koce-Basie, 
6 317 zł to środki z funduszu sołeckiego wsi Skórzec, które zostały przeniesione, jako 
dofinansowanie zakupu pieca dla Koła Gospodyń Wiejskich.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Przewodniczących Komisji 
o przedstawienie opinii wypracowanych do projektu uchwały. 
 
Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof 
Binaś poinformował, że Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego poinformował, 
że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Aneta Joanna Czarnecka poinformował, że 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 
uchwały. 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022 rok o treści zgodnej  
z przedłożonym projektem. 
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Głosowano w sprawie: 
zmian w budżecie gminy na 2022 rok.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek Karolewski, Stanisław 
Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz 
Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, 
Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek 
PRZECIW (1) 
Jan Krzysztof Binaś 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została 
podjęta większością głosów. 
 
Uchwała Nr 330/XLII/22 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022 rok stanowi 
załącznik nr 4 do protokołu. 
 
Ad pkt 6 ppkt 2 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie 
projektu i podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia Burmistrza Ciechanowca do 
zaciągnięcia w 2023 roku zobowiązań w zakresie realizacji zadania inwestycyjnego 
pn. „Przebudowa i rozbudowa Stacji uzdatniania wody we wsi Radziszewo-Sieńczuch 
wraz z montażem niezbędnych urządzeń”. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Burmistrza Ciechanowca 
Eugeniusza Święckiego o omówienie projektu uchwały. 
 
Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki poinformował, że odbył się przetarg  
i kolejnym etapem będzie podpisanie umowy na realizację tego zadania. W związku z 
powyższym niezbędne jest podjęcie uchwały upoważniającej do zaciągnięcia 
zobowiązań. Jest to uchwała intencyjna. Wpłynęło już dofinansowanie z Polskiego 
Ładu na to zadanie.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Przewodniczących Komisji 
o przedstawienie opinii wypracowanych do projektu uchwały. 
 
Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof 
Binaś poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego poinformował, 
że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Aneta Joanna Czarnecka poinformował, że 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 
uchwały. 
Pytań nie zgłoszono. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie upoważnienia Burmistrza Ciechanowca do zaciągnięcia  
w 2023 roku zobowiązań w zakresie realizacji zadania inwestycyjnego pn. 
„Przebudowa i rozbudowa Stacji uzdatniania wody we wsi Radziszewo-Sieńczuch 
wraz z montażem niezbędnych urządzeń” o treści zgodnej z przedłożonym projektem. 
 
Głosowano w sprawie: 
upoważnienia Burmistrza Ciechanowca do zaciągnięcia w 2023 roku zobowiązań  
w zakresie realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Przebudowa i rozbudowa Stacji 
uzdatniania wody we wsi Radziszewo-Sieńczuch wraz z montażem niezbędnych 
urządzeń”.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek 
Karolewski, Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef 
Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga 
Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria 
Zdunek 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została 
podjęta jednogłośnie. 
 
Uchwała Nr 331/XLII/22 w sprawie upoważnienia Burmistrza Ciechanowca do 
zaciągnięcia w 2023 roku zobowiązań w zakresie realizacji zadania inwestycyjnego 
pn. „Przebudowa i rozbudowa Stacji uzdatniania wody we wsi Radziszewo-Sieńczuch 
wraz z montażem niezbędnych urządzeń” stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
 
Ad pkt 6 ppkt 3 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie 
projektu i podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia Burmistrza Ciechanowca do 
zaciągnięcia w 2023 roku zobowiązań w zakresie realizacji zadania inwestycyjnego 
pn. „Remont budynku Szkoły Podstawowej w Łempicach oraz remont budynku Szkoły 
Podstawowej im. M. Kopernika w Ciechanowcu”. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Burmistrza Ciechanowca 
Eugeniusza Święckiego o omówienie projektu uchwały. 
 
Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki poinformował, że chcąc podpisać umowę 
na realizację tego zadania niezbędne jest podjęcie uchwały intencyjnej, 
upoważniającej go do zaciągnięcia zobowiązań. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Przewodniczących Komisji 
o przedstawienie opinii wypracowanych do projektu uchwały. 
 
Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof 
Binaś poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego poinformował, 
że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Aneta Joanna Czarnecka poinformował, że 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 
uchwały.  
Pytań nie zgłoszono.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie upoważnienia Burmistrza Ciechanowca do zaciągnięcia w 2023 
roku zobowiązań w zakresie realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Remont budynku 
Szkoły Podstawowej w Łempicach oraz remont budynku Szkoły Podstawowej im.  
M. Kopernika w Ciechanowcu” o treści zgodnej z przedłożonym projektem. 
 
Głosowano w sprawie: 
upoważnienia Burmistrza Ciechanowca do zaciągnięcia w 2023 roku zobowiązań  
w zakresie realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Remont budynku Szkoły 
Podstawowej w Łempicach oraz remont budynku Szkoły Podstawowej im. M. 
Kopernika w Ciechanowcu”.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek 
Karolewski, Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef 
Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga 
Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria 
Zdunek 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została 
podjęta jednogłośnie.  
 
Uchwała Nr 332/XLII/22 w sprawie upoważnienia Burmistrza Ciechanowca do 
zaciągnięcia w 2023 roku zobowiązań w zakresie realizacji zadania inwestycyjnego 
pn. „Remont budynku Szkoły Podstawowej w Łempicach oraz remont budynku Szkoły 
Podstawowej im. M. Kopernika w Ciechanowcu” stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
 
Ad pkt 6 ppkt 4 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie 
projektu i podjęcie uchwały w sprawie utworzenia na terenie Gminy Ciechanowiec 
dwóch mieszkań chronionych wspieranych. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Burmistrza Ciechanowca 
Eugeniusza Święckiego o omówienie projektu uchwały. 
 
Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki poinformował, że w związku z realizacją 
projektu „Rozwój usług społecznych w Gminie Ciechanowiec” współfinansowanego ze 
środków Europejskiego Funduszu Społecznego w ramach Regionalnego Programu 
Operacyjnego Województwa Podlaskiego zakłada się utworzenie dwóch mieszkań 
chronionych. Mieszkanie chronione jest formą pomocy społecznej przygotowującą 
osoby w nim przebywające do prowadzenia samodzielnego życia, pod opieką 
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specjalistów. Osoby korzystające z tej formy pomocy będą mogły dzięki udzielonemu 
przez specjalistów wsparcia w wykonywaniu codziennych obowiązków, połączonego z 
treningiem umiejętności społecznych wykształcić umiejętności do samodzielnego życia 
społecznego i zawodowego. Osoby przebywające w mieszkaniu chronionym będą 
podpisywały umowę cywilno-prawną z podmiotem prowadzącym i będą musiały 
przestrzegać przyjętych zasad jego funkcjonowania. Mając powyższe na uwadze, 
podjęcie takiej uchwały jest celowe i zasadne.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Przewodniczących Komisji 
o przedstawienie opinii wypracowanych do projektu uchwały. 
 
Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof 
Binaś poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego poinformował, 
że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Aneta Joanna Czarnecka poinformował, że 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 
uchwały.  
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie utworzenia na terenie Gminy Ciechanowiec dwóch mieszkań 
chronionych wspieranych o treści zgodnej z przedłożonym projektem. 
 
Głosowano w sprawie: 
utworzenia na terenie Gminy Ciechanowiec dwóch mieszkań chronionych 
wspieranych.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek 
Karolewski, Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef 
Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga 
Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria 
Zdunek 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została 
podjęta jednogłośnie.  
 
Uchwała Nr 333/XLII/22 w sprawie utworzenia na terenie Gminy Ciechanowiec dwóch 
mieszkań chronionych wspieranych stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
 
Ad pkt 6 ppkt 5 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie 
projektu i podjęcie uchwały w sprawie utworzenia na terenie Gminy Ciechanowiec 
placówki wsparcia dziennego pod nazwą Świetlica Środowiskowa. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Burmistrza Ciechanowca 
Eugeniusza Święckiego o omówienie projektu uchwały. 
 
Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki poinformował, że w związku z realizacją 
projektu „Rozwój usług społecznych w Gminie Ciechanowiec” współfinansowanego ze 
środków Europejskiego Funduszu Społecznego w ramach Regionalnego Programu 
Operacyjnego Województwa Podlaskiego zostanie utworzona Świetlica 
Środowiskowa. Świetlica Środowiskowa jest miejscem wsparcia rodzin 
przeżywających trudności wychowawcze dla dzieci z terenu Gminy Ciechanowiec. 
Świetlica jest placówką wsparcia dziennego, która prowadzi zorganizowaną 
działalność opiekuńczą i wychowawczą oraz pozwala na racjonalne 
zagospodarowanie czasu wolnego od zajęć szkolnych. Mając powyższe na uwadze 
podjęcie niniejszej uchwały jest celowe i zasadne.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Przewodniczących Komisji 
o przedstawienie opinii wypracowanych do wszystkich projektów uchwał. 
 
Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof 
Binaś poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego poinformował, 
że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Aneta Joanna Czarnecka poinformował, że 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 
uchwały.  
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poddał pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie utworzenia na terenie Gminy Ciechanowiec placówki wsparcia dziennego pod 
nazwą Świetlica Środowiskowa o treści zgodnej z przedłożonym projektem. 
 
Głosowano w sprawie: 
utworzenia na terenie Gminy Ciechanowiec placówki wsparcia dziennego pod nazwą 
Świetlica Środowiskowa.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek 
Karolewski, Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef 
Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga 
Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria 
Zdunek 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została 
podjęta jednogłośnie. 
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Uchwała Nr 334/XLII/22 w sprawie utworzenia na terenie Gminy Ciechanowiec 
placówki wsparcia dziennego pod nazwą Świetlica Środowiskowa stanowi załącznik 
nr 8 do protokołu. 
 
Ad pkt 6 ppkt 6 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie 
projektu i podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargowe 
przedłużenie umowy dzierżawy części działki, położonej w Ciechanowcu przy ulicy 
Kazimierza Uszyńskiego, stanowiącej własność Gminy Ciechanowiec. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Burmistrza Ciechanowca 
Eugeniusza Święckiego o omówienie projektu uchwały. 
 
Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki poinformował, że uchwała dotyczy 
bezprzetargowego przedłużenia umowy dzierżawy nieruchomości znajdującej się przy 
ul. Kazimierza Uszyńskiego pod garaż.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Przewodniczących Komisji 
o przedstawienie opinii wypracowanych do wszystkich projektów uchwał. 
 
Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof 
Binaś poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego poinformował, 
że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Aneta Joanna Czarnecka poinformował, że 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 
uchwały. 
Pytań nie zgłoszono.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargowe przedłużenie umowy 
dzierżawy części działki, położonej w Ciechanowcu przy ulicy Kazimierza 
Uszyńskiego, stanowiącej własność Gminy Ciechanowiec o treści zgodnej  
z przedłożonym projektem. 
 
Głosowano w sprawie: 
wyrażenia zgody na bezprzetargowe przedłużenie umowy dzierżawy części działki, 
położonej w Ciechanowcu przy ulicy Kazimierza Uszyńskiego, stanowiącej własność 
Gminy Ciechanowiec.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek 
Karolewski, Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef 
Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga 
Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria 
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Zdunek 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została 
podjęta jednogłośnie.  
 
Uchwała Nr 335/XLII/22 w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargowe przedłużenie 
umowy dzierżawy części działki, położonej w Ciechanowcu przy ulicy Kazimierza 
Uszyńskiego, stanowiącej własność Gminy Ciechanowiec stanowi załącznik nr 9 do 
protokołu. 
 
Ad pkt 6 ppkt 7 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie 
projektu i podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia regulaminu targowiska „Mój rynek”  
w Ciechanowcu. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Burmistrza Ciechanowca 
Eugeniusza Święckiego o omówienie projektu uchwały. 
 
Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki poinformował, że w związku  
z zakończeniem przez Gminę Ciechanowiec zadania inwestycyjnego polegającego na 
przebudowie Targowiska Miejskiego został opracowany regulamin, który szczegółowo 
określa zasady korzystania z Targowiska Miejskiego „Mój Rynek”. Targowisko 
przeznaczone jest głównie dla rolników, którzy posiadają numer gospodarstwa. 
Regulamin określa również wysokość opłaty. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Przewodniczących Komisji 
o przedstawienie opinii wypracowanych do projektu uchwały. 
 
Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof 
Binaś poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego poinformował, 
że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Aneta Joanna Czarnecka poinformował, że 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 
uchwały. 
Pytań nie zgłoszono.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie przyjęcia regulaminu targowiska „Mój rynek” w Ciechanowcu  
o treści zgodnej z przedłożonym projektem. 
 
Głosowano w sprawie: 
przyjęcia regulaminu targowiska „Mój rynek” w Ciechanowcu. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek 
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Karolewski, Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef 
Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga 
Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria 
Zdunek 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została 
podjęta jednogłośnie.  
 
Uchwała Nr 336/XLII/22 w sprawie przyjęcia regulaminu targowiska „Mój rynek”  
w Ciechanowcu stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 
 
Ad pkt 6 ppkt 8 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie 
projektu i podjęcie uchwały w sprawie stawek opłaty targowej, poboru i terminów 
płatności. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Burmistrza Ciechanowca 
Eugeniusza Święckiego o omówienie projektu uchwały. 
 
Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki poinformował, że jest to zmiana uchwały 
Nr 280/XXXVL/21 Rady Miejskiej w Ciechanowcu z dnia 21 grudnia 2021 r. w sprawie 
stawek opłaty targowej, poboru i terminów płatności, która określała stawki opłat na 
Targowisku Miejskim w Ciechanowcu. Do przedłożonego projektu uchwały 
wprowadzono zapis w brzmieniu: „§2. 2. Ustala się stawki dziennej opłaty targowej od 
osób fizycznych, osób prawnych i jednostek organizacyjnych nieposiadających 
osobowości prawnej dokonujących sprzedaży, w zależności od formy sprzedaży  
i rodzaju sprzedawanych towarów na terenie targowiska „Mój Rynek”: 

1) przy sprzedaży ze stołu stałego w części zadaszonej przez rolnika – 60,00 zł, 

2) przy sprzedaży ze stołu w części zadaszonej targowiska przez sprzedawcę 

innego niż określonego w pkt. 1 – 80,00 zł”.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Przewodniczących Komisji 
o przedstawienie opinii wypracowanych do projektu uchwały. 
 
Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof 
Binaś poinformował, że Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego poinformował, 
że Komisja Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego wnioskuje o zmianę kwoty 
w § 2. 2. pkt 1) z 60 zł na 45 zł i 2) z 80 zł na 60 zł.  
Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego poinformował, 
że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały po zmianach. 
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Aneta Joanna Czarnecka poinformował, że 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poddał pod głosowanie wniosek 
Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej w Ciechanowcu. 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
§ 2 ust. 2 otrzymuje brzmienie: "§2. 2. Ustala się stawki dziennej opłaty targowej  
od osób fizycznych, osób prawnych i jednostek organizacyjnych nieposiadających 
osobowości prawnej dokonujących sprzedaży, w zależności od formy sprzedaży  
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i rodzaju sprzedawanych towarów na terenie targowiska "Mój Rynek": 1) przy 
sprzedaży ze stołu stałego w części zadaszonej przez rolnika - 45 zł, 2) przy 
sprzedaży ze stołu w części zadaszonej targowiska przez sprzedawcę innego niż 
określonego w pkt. 1 - 60 zł". 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek 
Karolewski, Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef 
Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga 
Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria 
Zdunek  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że wniosek Komisji, 
Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego został przyjęty jednogłośnie.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 
uchwały. 
Pytań nie zgłoszono.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie stawek opłaty targowej, poboru i terminów płatności o treści 
zgodnej z przedłożonym projektem z uwzględnieniem zaproponowanych zmian przez 
Komisję Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego. 
 
Głosowano w sprawie: 
stawek opłaty targowej, poboru i terminów płatności po zmianach. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek 
Karolewski, Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef 
Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga 
Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria 
Zdunek  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała po zmianach 
została podjęta jednogłośnie.  
 
Uchwała Nr 337/XLII/22 w sprawie stawek opłaty targowej, poboru i terminów 
płatności stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 
 
Ad pkt 6 ppkt 9 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie 
projektu i podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr 227/XXX/21 Rady Miejskiej  
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w Ciechanowcu z dnia 18 czerwca 2021 r. w sprawie ustalenia opłaty za pobyt dziecka 
w Akademii Odkrywców – Żłobku Miejskim w Ciechanowcu. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Burmistrza Ciechanowca 
Eugeniusza Święckiego o omówienie projektu uchwały. 
 
Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki poinformował, że projekt uchwały dotyczy 
podniesienia opłaty stałej za pobyt dziecka w Akademii Odkrywców – Żłobku Miejskim 
w Ciechanowcu z 200,00 zł do kwoty 250,00 zł miesięcznie.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Przewodniczących Komisji 
o przedstawienie opinii wypracowanych do projektu uchwały. 
 
Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof 
Binaś poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego poinformował, 
że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Aneta Joanna Czarnecka poinformował, że 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 
uchwały. 
Pytań nie zgłoszono.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poddał pod głosowanie projekt 
uchwały zmieniającej uchwałę Nr 227/XXX/21 Rady Miejskiej w Ciechanowcu z dnia 
18 czerwca 2021 r. w sprawie ustalenia opłaty za pobyt dziecka w Akademii 
Odkrywców – Żłobku Miejskim w Ciechanowcu o treści zgodnej z przedłożonym 
projektem. 
 
Głosowano w sprawie: 
zmieniająca uchwałę Nr 227/XXX/21 Rady Miejskiej w Ciechanowcu z dnia 18 
czerwca 2021 r. w sprawie ustalenia opłaty za pobyt dziecka w Akademii Odkrywców 
– Żłobku Miejskim w Ciechanowcu.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek 
Karolewski, Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef 
Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga 
Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria 
Zdunek 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została 
podjęta jednogłośnie.  
 
Uchwała Nr 338/XLII/22 w sprawie zmieniająca uchwałę Nr 227/XXX/21 Rady 
Miejskiej w Ciechanowcu z dnia 18 czerwca 2021 r. w sprawie ustalenia opłaty za 
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pobyt dziecka w Akademii Odkrywców – Żłobku Miejskim w Ciechanowcu stanowi 
załącznik nr 10 do protokołu. 
 
Ad pkt 7 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: Odpowiedzi na 

interpelacje i zapytania radnych. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Burmistrza Ciechanowca 
Eugeniusza Święckiego o udzielenie odpowiedzi na interpelację złożoną przez 
Radnego Włodzimierza Słoneckiego. 
 
Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki poinformował, że odbyło się spotkanie 
dotyczące wyznaczenia obszaru zdegradowanego i obszaru rewitalizacji na terenie 
gminy Ciechanowiec, na którym można było składać różne propozycje i uwagi. Dodał, 
że nie wie, czy na dzień dzisiejszy będzie jeszcze taka możliwość. Burmistrz 
poinformował, że gmina w żadnym zakresie nie może uczestniczyć finansowo w planie 
rewitalizacji Spółdzielni Mieszkaniowej.  
 
Głos zabrał Radny Włodzimierz Słonecki, który poinformował, że nie występuje  
w imieniu Spółdzielni Mieszkaniowej. Natomiast podobna sytuacja miała miejsce przy 
projektowaniu/programowaniu Strategii Rozwoju Gminy Ciechanowiec na lata 2014-
2020 i żadna gmina w województwie podlaskim nie uwzględniła Spółdzielni 
Mieszkaniowych. W związku z tym Spółdzielnie Mieszkaniowe wypadały z możliwości 
aplikowania o środki.  
 
Burmistrz poinformował, że żadnej instytucji nie została ograniczona możliwość 
wpisania się do rewitalizacji.  
 
Ad pkt 8 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: Sprawy różne  
i wnioski. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy ktoś chce zabrać głos. 
Żadnych spraw nie poruszono.  
 
Ad pkt 9 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski podziękował za udział w sesji  
i zamknął obrady XLII Sesji Rady Miejskiej w Ciechanowcu. 

 
Integralną część protokołu stanowi nagranie na dysku optycznym DVD, które jest 
przechowywane. 
 
 
 
  Protokołowała: 
 
 
Wioleta Niemyjska 

Przewodniczący Rady Miejskiej  
 
 
          Marek Karolewski

 


